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Geachte leden van de gemeenteraad, 
 
Naar aanleiding van een eerder memo over de Ethische Commissie zijn er enkele 
aanvullende vragen gesteld. In dit memo ontvangt u het antwoord op die vragen. 
 
In de memo wordt aangegeven dat de Ethisch Officer bepaalt hoe de Ethische 
Commissie wordt betrokken. De Ethisch Officer is ook de secretaris van de 
Ethische Commissie. Hoe verhouden die twee zich tot elkaar?  
 
De Ethisch Officer is een nieuwe functie binnen de Gemeente Zwolle. Hij/zij is 
verantwoordelijk voor het vormgeven en bewaken van beleid en uitvoering van ethiek 
binnen de gemeente. Daarmee is hij/zij het aanspreekpunt binnen de organisatie en 
een linking pin tussen organisatie en de Ethische Commissie. De Ethisch Officer vervult 
daarom de taak van secretaris van deze commissie. Daarnaast heeft de Ethisch Officer 
een adviserende  rol binnen de gemeente. De secretaris is geen lid van de Ethische 
Commissie. De secretaris zorgt voor brede ondersteuning van de Ethische Commissie 
en doet dit in nauwe samenwerking met de voorzitter. Die ondersteuning is:  
 

- inhoudelijk (zorgen voor alle benodigde informatie en het schrijven van 
reflecties);  

- relationeel (verbinding met het gemeentebestuur, CIO en de rest van de 
ambtelijke organisatie, openbaarmaking van reflecties, communicatie over de 
Ethische Commissie);  

- praktisch (organiseren van vergaderingen en bekostiging).  
 
Gezien de Ethische Commissie een adviesorgaan is van het college is het 
verzoek gedaan of het college de commissie kon vragen naar de City Deal Slim 
Maatwerk te kijken. De commissie kan vervolgens een eigen afweging maken om 
dit al dan niet op te pakken. Het verzoek was niet om een ambtenaar die afweging 
te laten maken. Kan de werkwijze nader worden toegelicht?  
 
Tijdens de raadsinformatieavond op 3-7-22 heeft wethouder Spaans toegezegd de 
Ethische Commissie actief te bevragen. Dit is inmiddels besproken met de voorzitter 
van de Ethische Commissie. Omdat we nog aan het begin van de City Deal Slim 
maatwerk staan, is het moeilijk in te schatten hoe vraagstukken eruit zien. Denk daarbij 
aan de complexiteit en timing. Hoe de Commissie het best bevraagd kan worden wordt 
dus te zijner tijd bekeken. Dit gebeurt uiteraard in samenspraak met de wethouder die 
het inhoudelijke thema binnen zijn/haar portefeuille heeft. Dat is in dit geval de 
wethouder Digitalisering, de betrokken inhoudelijke ambtenaren en de Ethisch Officer 
die vanuit haar rol als secretaris van de Ethische Commissie met de voorzitter in 
gesprek treedt over de gewenste vorm, timing etc.. Er wordt dus niet ambtelijk bepaald 
of, en hoe, een thema binnen de Ethische Commissie besproken wordt.  
 
Arjan Spaans 
Wethouder  




